
Åvangsskolen 
Skolebestyrelsen 
 
 

Bestyrelsesmøde + valgmøde tirsdag, den 4. oktober 

2022 kl. 17.00-19.00 i aktivitetssalen 
 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Dorthea Funder Kaas, Karina Holmberg, Claus Rylander-Christensen, Per 
Kofod,  
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg, Poul-Erik Killendahl  
Elevrepræsentanter: Clara Melby Beier, Iben Halskov 
Ledelsesrepræsentanter: Hanne Vesth, Rikke Beier, Kasper Winstrup Johansen 
 
Afbud: Claus, Dorthea, Karina, Rikke 

 

Dagsorden 
 

Tidsplan Referat 

1.  SUPPLERINGSVALG 
 

 Følgende blev valgt: 
Malene – 4 år 
Louise – 4 år 
Sanne Steenberg – 2 år  
Som suppleant: 
Gitte Svart 
 

2. Konstituering af den nye 
bestyrelse, herunder valg af 
formand 

 Udsættes til næste møde 

  
Pause med spisning 
 

  

3. Orientering fra: 
Ledelse: 

• Personalenyt 

• Økonomistatus 

• Ind- og udmelding af 
elever 

Formand:  
 
Medarbejdere: 

  

• Der er en opsigelse og en 
ansættelse, som bliver meldt ud 
om nogle dage. 
Skolelederstillingen bliver slået op i 
morgen til ansættelse pr. 1. januar 
2023. Der er også slået en ledig 
lærerstilling op. Kasper skriver ud 
til bestyrelsen om hvem der kan 



 
Elever: 
 

deltage i ansættelsessamtaler fra 
de forældrevalgte. Der kommer 
ikke direkte besparelser på vores 
område næste år. Vi kommer ud af 
dette år i balance, men kender 
endnu ikke tildelingen for 2023. 
Siden sidste møde har vi fået 2 nye 
elever. 4 er fraflyttet. Vi havde 
besøg af Borgmesteren i torsdags i 
forbindelse med fejring af det 
grønne flag. Vi har haft åbent hus 
for kommende bh.kl. Det var en 
rigtig god dag, hvor ca 25-30 børn 
og deres forældre var på besøg. 
Gode tilbagemeldinger. 

• På medarbejdersiden er man godt i 
gang med skoleåret. Ønsker en 
drøftelse omkring mobiltelefoner 
og inde sko. 

• Elevrådet har snakket om kantine, 
som er et stort ønske. Ønsker det 
som punkt på næste 
bestyrelsesmøde. Der er også et 
ønske om at eleverne må 
”blandes” i skolegården, og om 
fordeling af toiletter. De enkelte 
klasser skal snakke om dette. 
Elevrådet har organiseret sig 
således: 0.-4. kl. minielevråd og 5.-
9. kl. elevråd. Elevrådet er også det 
grønne råd. I morgen er der møde i 
Bornholms fælles elevråd. 

4. Ordensregler 22/23 til første 
behandling (se bilag) 
 

 Vi skal have en snak om mobilregler, inde 
sko og sprogbrug. Hvor man må være i 
skolegården. Noget om mødetid før 
skolestart. Regler for Ipad/computer 
opladning m.m. Vigtigt at eleverne bliver 
medansvarlige for reglerne. 
 

5. Meddelelsesbogen (min 
uddannelse) 
 
 

 Der er ikke længere krav om elevplaner. 
Til gengæld er der indført meddelelsesbog 
i Aula/Min uddannelse. Mindst én gang 
om året skal skrives nogle fokuspunkter 
omkring min. dansk, matematik og det 
sociale vedr. den enkelte elev. Det er 



blevet forenklet. Skolerne har nedsat en 
arbejdsgruppe som skal udstikke nogle 
fælles rammer. Personalet skal drøfte det 
på personalemøde på mandag. Punktet 
kommer på dagsordenen igen her i 
skolebestyrelsen. 

6. Elevtrivselsmåling fra foråret 
til diskussion (se bilag) 
 
 

 Eleverne udfylder en trivselsmåling hvert 
år. Skolerne drøfter resultaterne af disse 
på sociale konferencer inden 
efterårsferien, hvor der laves målrettede 
handleplaner. Målet for Bornholm er at vi 
ligger på eller over landsgennemsnittet. 
Ledelsen vil på et kommende møde 
komme med et lille oplæg omkring 
arbejdet. 
 

7. Punkter til næste møde 
 
 

 Konstituering 
Drøftelse af fokuspunkter/arbejdsplan 
Kantine/madordning 
Meddelelsesbog (november/december) 
Ordensregler  
Høring om FFB 23/26 (december) 

8.  Eventuelt 
 
 

 Intet 
 

9.  Godkendelse af referat 
 
 

  
Godkendt pr. mail. 

 
 
Kasper Winstrup Johansen 
Skoleleder 
 


